

NICCOLO MOMENTS

尼依格罗 完美时刻



NICCOLO CHENGDU









At Niccolo Chengdu, we understand that in life, unforgettable moments are precious, and weddings are no exception. It is one of the most important days to express your love and devotion to your partner in the presence of your beloved family, friends and business partners.

在成都尼依格罗酒店,我们将与您共同见证许多奇妙的难忘时刻,婚礼就是其中一项重要的盛事。浪漫美妙的婚礼是人一生中最重要的时刻之一,在家人及朋友的见证下,向所爱的伴侣表达最深厚诚挚的爱意和乐于奉献一生的决定。









No matter the size, the complexity or the style, our professional wedding consultants are prepared to provide you with everything you need to make your special day extraordinary.

不论您的婚宴的规模、呈现的形式或风格是怎样,只要是您所渴望的,尼依格罗专业的婚礼咨询顾问会为您备好所需, 打造一个梦中的婚礼。







Niccolo Chengdu provides spectacular settings that will make your dream wedding come true; from The Conservatory, a breath-taking oval glass venue, to the Niccolo Ballroom. Each of these impressive locations enjoy views of the Sculpture Garden and city skyline as an enchanting backdrop for your special event. For more intimate ceremonies, the hotel boasts 18 naturally lit medium and small reception rooms for you to choose from.

「尼依格罗」为婚礼提供多种选择,倾力于为您实现美妙的婚礼梦想。从位于酒店八层的椭圆形玻璃茵园礼堂,到宽阔明亮的尼依格罗宴会厅,四周绿草茵茵,俯瞰IFS雕塑花园,以整座城市为背景打造优越的婚礼现场。酒店还拥有18间充盈自然光线的会议室,为您提供了灵活的设计空间及更多的选择。

WEDDING BENEFITS 婚礼专属优惠

No.	Item 项目	Price 价格			
		RMB 4988*	RMB 5988*	RMB 6988*	RMB 9999*
1	One unforgettable overnight stay in a suite 尼依格罗蜜月套房尊贵体验	Tiara Suite 宝冠套房	Tiara Suite 宝冠套房	Niccolo Suite 尼依格罗套房	Niccolo Suite 尼依格罗套房
2	The conservatory garden wedding 城市空中婚礼礼堂梦幻之旅		√	√	√
3	Welcome Chinese tea upon guest arrival 为您的嘉宾提供独享茶水接待	√	√		
4	Welcome cocktail reception for all wedding guests 尊享优雅独特的鸡尾酒会接待			√	√
5	Traditional champagne tower for the wedding ceremony 婚礼仪式梦幻香槟塔	√	√	√	√
6	Elegant flower arrangement and setup on the reception table 温馨签到台桌花布置		√	√	√
7	Private dressing room for the Bride and Groom 尊享专属新郎新娘休息室一间	√	√	√	√
8	Elegant Niccolo wedding menu 尼依格罗优雅婚宴菜单	√	√	√	√
9	Personalised digital signage 私人订制个性化电子指示牌	√	V	V	√
10	LCD projector and screen 电脑投影仪及屏幕一套		√	V	√
11	One Niccolo signature wedding album 尼依格罗特色婚宴签到簿一本			√	√
12	2 hours of free-flow soft drinks during lunch or dinner 席间两小时内软饮料畅饮	√	√	√	√
13	An intimate meal for the Bride and Groom after celebration 尊享新郎新娘定制贴心餐饮	√	√	√	√
14	Limousine service 尊享豪华婚车服务			4 hours 4小时	4 hours 4小时
15	Special accommodation rates and fresh welcome fruit for your guests 为您的亲友提供房间优惠价及欢迎水果	√	√	√	√
16	One night stay in Tiara Honeymoon Suite for your 1st wedding anniversary including breakfast (subject to availability) —周年纪念蜜月套房一晚及次日双人甜蜜早餐(视酒店预订情况而定)			√	√
17	Exclusive offer for your child's first birthday 独享宝宝宴专属优惠	No.	10% discount 9折	10% discount 9折	20% discount 8折
18	Special rate for up to IO relatives and friends for wedding cuisine tasting 特邀十位亲友体验婚宴专属菜单,尊享特别优惠价	20% discount 8折	20% discount 8折	20% discount 8折	20% discount 8折
19	Personally embroidered names on matching Niccolo bathrobes 新婚夫妇的定制尼依格罗浴袍一套	1///		√	√

All prices are in CNY and subject to 15% service charge 以人民币结算另加收15%服务费 10 guests per table 每席供十位嘉宾使用*Minimum 20-table requirement 以上使用于20桌以上(包括20桌)婚宴